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Vragen van het lid Pieper (CDA) aan
de staatssecretaris van Sociale Zaken
en Werkgelegenheid over de
gemeentelijke terugvordering van
bijstand. (Ingezonden 18 februari
2010)

1
Is uw conclusie dat gemeenten
voldoende aandacht hebben voor het
belang van effectieve terugvordering
van bijstandsfraude, slechts
gebaseerd op het feit dat de
gemeenten belangstelling hebben
getoond voor de resultaten van de
analyse van het vorderingenbestand
zoals die door Regioplan is verricht?1

2
Zo nee, waarop is deze conclusie dan
gebaseerd?

3
Zo ja, deelt u de mening dat deze
conclusie te prematuur is, aangezien
de intentie van gemeenten om mee te
doen aan het onderzoek niets zegt
over het feit of er daadwerkelijk
voldoende wordt gehandhaafd op
bijstandsfraude?

4
Uitgaande van uw opvatting, dat de
verantwoordelijkheid voor het
terugvorderen van bijstandsfraude bij
gemeenten ligt, de gemeenteraden
hierin een eigen controlerende taak
hebben, de rijksoverheid echter
verantwoordelijk is voor de verdeling
van de bijstandsgelden naar de
gemeenten, deelt u de mening dat

deze verantwoordelijkheid met zich
mee brengt dat er een juist beeld
bestaat van de daadwerkelijke
bijstandsfraude en de effectieve
handhaving daarvan door
gemeenten? Zo nee, waarom niet?

5
Zo ja, bent u dan bereid een
gespecificeerd, cijfermatig overzicht
te verschaffen van de effectiviteit
van de handhaving van de
bijstandsfraude van in ieder geval de
G20-gemeenten?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2009–2010, nr. 1292.
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